
 
 

Kommentarer gällande resursfördelningsmodellen 

 Ska skolskjutsen ligga på förvaltningsnivå? Dvs att de 
pengarna dras från alla verksamheter? Varför ska t ex 
förskolan bekosta skolskjuts, som inte har med den 
verksamheten att göra? (kostnad ca 20.4 milj) 

 Förskolan har visserligen inte så mycket med elevhälsan 
att göra, men de använder sig av logopeden därifrån.  

 Viktigt att tänka på: Förskolan har drabbats hårt i två år 
nu. I och med förändringen av 2-åringarna så innebar det 
en större kostnad (eller mindre resurser till förskolan), så 
redan innan denna modell har de fått minskade resurser. 
Förskolan har dessutom ingen möjlighet att få ta del av t 
ex likvärdighetspengar (statliga bidrag).  

 I modell 2, 3, 4 är det positivt att varje barn räknas som 
ett barn! 

 Det finns en stor oro för en ökad arbetsbelastning på 
förskolan, pga minskade resurser (vilket leder fler 
barn/pedagog). 

 Vi anser att förslag 3 eller 4 är att föredra. 
 


